
To: @minvws.or EI EE ins.)
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Wed 6/15/2022 9:38:43 AM

Subject: RE: [Verzoek annotatie] Agenda voortgangsgesprek jaarplan DGCZ: stand van zaken financién

Received: Wed 6/15/2022 9:38:44 AM

Gelukkig alleen COVID onderwerpen..

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.20 )EEE@ minsn>
Datum: woensdag 15 jun. 2022

I
30 Mr

Aan: @MIinvws.ES, puis
@minvws.nl>

Kopie: @MINVwWs.ES, puis
Onderwerp: RE: [Verzoek tic Agenda voortgangsgesprekjaarplan DGCZ: stand van zaken financién

veto JEREHierbij het lijstje met de 7 afwijkingen (niet per se onrechtmatigheden).
Wij stemmen morgen een annotatie met je af.

Groet

Verzonden: maandag 13 juni 2022 17:12

Aan: A. ) SEER rines i> I IEEE e ins ri>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: [Verzoek annotatie] Agenda voortgangsgesprek jaarplan DGCZ: stand van zaken financién

Hoi 5.1.2e

Is prima om zo te doen. Weet je al hoe het zit met de 7 onrechtmatigheden?
Vriendelijke groet

remo wredn 13 juni 2022 15:41

minvws.n!>; |EEE)SESE© mins n>
minvws.nl>cc:

Onderwerp: FW: [Verzoek annotatie] Agenda voortgangsgesprek jaarplan DGCZ: stand van zaken financién

Hall

Zie conceptinput. dit punt. Akkoord? Dan zet ik onze input door naar ERENGroet

Uitputting bestedingsplan GMT
e De uitputting van de programmabudgetten is een maandelijks terugkerend onderwerp in de MT’s binnen GMT.

* Beeld t/m mei is dat we afkoersen op een overschot van ruim € 1 min. De taakstellende onderuitputting is hierin

verwerkt.

1014826

= Momenteel wordt in kaart gebracht of er activiteiten naar voren gehaald kunnen worden, zowel om het overschot 2022

als het tekort 2023 te verkleinen.

« Risico op aanvullende onderuitputting betreft met name de middelen pandemische paraatheid / leveringszekerheid.
Hiervoor zijn meer middelen toegekend dan waar we in het proces van de voorjaarsbesluitvorming van uit gingen

(ondanks bijgestelde aanvraag van 3 min. kregen we volledig budget 2022 van oorspronkelijke aanvraag van 10 min.

gehonoreerd). Bij julibrief is voor een deel hiervan een kasschuif aangevraagd, maar besluitvorming hierover is door FIN

doorgeschoven naar augustus.

van: IEXETNINE.HERETO@ minvws.ni>



1014826

Verzonden: vrijdag 10 juni 2022 16:17

CC: - 1. @minvws.nl>; minvws.nl>;

A.

i

n>; A. ) minvws.nl>; ) < minvws.
Onderwerp: [Verzoek annotatie] Agenda voortgangsgesprek jaarplan DGCZ: stand van zaken financién

aio NC
Binnenkort besprekenBEY FEZ de voortgang in de uitvoering van het jaarplan DGCZ en FEZ wil dan ook graag de stand van

zaken met betrekking tot de uitputting van de bestedingsplannen bespreken aan de hand van de volgende vragen:

O Hoe staat het met de uitputting van jullie bestedingsplannen?
= Is de taakstellende onderputting nog niet gevuld en verwachten jullie een tekort of verwachten jullie

onderuitputting? Wat is de omvang van het verwacht tekort of de verwachte OUP?

= Zijn er tussen nu en het einde van het jaar nog risico’s op onderuitputting? Welke onderwerpen betreft dit en

welke risico’s betreft het? Hoe willen jullie met deze risico’s omgaan?

Zouden jullie me in afstemming met jullie directeuren uiterlijk volgende week donderdag 16 juni een beknopte annotatie kunnen

aanleveren voor dit agendapunt?

Bij voorbaat dank!


